
  

Schriftelijke vragen ex Art 41 RvO

Aan: het College van B&W van Groningen

Betreft: vragen CDA, Christen Unie, Stadpartij en SP  over Rijkswaterstaatonderzoek tunnel 
Zuidelijke Ringweg

Datum: 14 augustus 2017

Geacht College,

De ombouw van de zuidelijke ringweg is in volle gang. In de jarenlange aanloop is duidelijk geworden 
dat in de stad zorgen bestaan omtrent de toekomstige veiligheid van dit deel van de ringweg en dan 
met name de tunnel. Ook in de besluitvorming in de raad heeft veiligheid centraal gestaan. Keer op 
keer is aangedrongen op een actieve aanpak van de informatie voorziening door het college bij 
ontwikkelingen die de ringweg betreffen. Vanochtend maakte het Dagblad melding van een onderzoek
door Rijkswaterstaat naar de veiligheid van de nieuw te bouwen tunnel. Mogelijk heeft dit onderzoek 
als gevolg dat de tunnel niet volgens het huidige plan gebouwd mag worden.

Het bovenstaande geeft ons aanleiding voor de volgende vragen:

1. Heeft u kennisgenomen van het artikeltje “Onderzoek ontwerp Ring Zuid”? Zo nee, waarom 
niet. Zo ja, wordt de tunnel in de zuidelijk ring gebouwd met de nieuwe betonsoort waarvan 
sprake is in dit artikel? Zo ja, welk effect heeft dit op de veiligheid van de tunnel?

2. Uit het onderzoek kan komen dat de tunnel niet gebouwd mag worden volgens het huidige 
plan. Klopt deze bewering in het artikel? Zo ja betekent dit vertraging in de aanlegplanning 
zuidelijke ring en van welke omvang? 

3. Mocht de uitkomst van het onderzoek leiden tot een aangepast plan en/of vertraging in de 
realisatie wie draagt dan de daaruit voortvloeiende kosten? Volgens de huidige planning wordt
in het najaar duidelijk welke financiële ruimte er is om de door de raad gewenste 
optimalisaties te realiseren. Staat deze ruimte onder druk door de kosten die de mogelijke 
vertraging en nieuwe eisen voor de tunnel met zich mee brengen? Zo nee, door wie worden 
deze kosten dan gedragen?

4. De stad en de gemeenteraad heeft via dit berichtje kennis moeten nemen van het onderzoek 
door Rijkswaterstaat. Was het College voor de publicatie in het Dagblad op de hoogte van het 
onderzoeksvoornemen?  
Zo ja, wat is de reden dat de raad en de stad niet door het college op een uitgebreidere 
manier is geïnformeerd omtrent deze ontwikkeling? Is het college met ons van mening dat 
deze gang van zaken niet past in een aanpak van actieve communicatie van stad en raad 
rond de aanleg zuidelijke ring? Realiseert het college zich dat onrust en indianenverhalen 
gevoed worden door dergelijke summiere informatievoorziening? 
Zo nee, hoe kan het dat in een samenwerkingsverband een partner z’n eigen weg gaat. Is het 
college tevreden over deze gang van zaken? Zo nee wat gaat u hier aan doen?

Met vriendelijke groet,

Christen Unie Stadspartij CDA SP

Inge Jongman Amrut Sijbolts Herman Pieter Ubbens Wim Koks


